

纽约余風采堂

YEE FONG TOY ASSOCIATION
81 BAYARD STREET, NEW YORK, NY 10013
Tel: 212-962-1835

第一次通告

全美余風采堂第二十七屆懇親暨一百周年紀念大會定於二零二四年八月三日至八月六日在紐約皇后區法拉盛海逸酒店隆重舉行。本堂遵照總堂指示，在一月份成立全美懇親籌備處，並展開各項工作。誠請各分堂同心協力支持配合以下事項：

1. 此次懇親暨一百周年紀念盛會，本堂誠摯地邀請全美各分堂余氏宗親，聚集智慧，推廣族務，發揚祖德，共謀福祉。特此，懇請全美各分堂，同心同德，協力鼎助，慷慨解囊樂捐懇親費，共同分擔此次活動經費。紐約籌備處全體全仁，致以萬分的衷心感謝。
2. 請及早準備，按總堂所規定的代表人數和觀禮嘉賓名單及附表，在五月三日前寄回籌備處，以便安排訂酒店房及後續工作。本次大會承辦酒店提供特價優惠：皇帝單床房每晚\$209 另加稅，及皇后雙床房每晚\$229 另加稅。房間有限，請儘早回覆。
3. 在八月三日報到日及八月七日回家日，本堂將會安排職員在機場接送各代表及寶眷。請各位須選用拉瓜地亞機場 (LaGuardia Airport)。在特殊情況下，可以選用甘乃迪機場 (JFK Airport)。其他機場恕不接送。
4. 欲知最新懇親大會詳情，請上網 www.27convention.yeefongtoy.org 或致電本籌備處。
5. 為慶祝懇親大會暨一百周年的光輝歷史，歡迎各分堂及總堂，提供有關資料，在懇親會上，與眾共享，以示隆重紀念。

全美余風采堂第二十七屆懇親大會籌備處
二零二四年一月二十八日

First Notice

The 27th Yee Fung Toy Family Association's National Convention and the Centennial Celebration will be held in New York City starting August 3 to August 6, 2024, at the Hyatt Place Flushing/LGA Airport. Our New York Organizing Committee wishes to welcome all members to join us for this special combined event. We look forward to seeing everyone once again.

1. As the expenses for this convention are expected to be very high, we sincerely request that each chapter diligently collect convention duty fee from each of their members. Any additional or generous contributions will be greatly appreciated.
2. Hyatt Place Flushing/LGA Airport is offering us special rates: (a) \$209+taxes per night for King and (b) \$229+taxes per night for two double Queens. Rooms are limited. Please promptly fill out the attached form and send it back to the New York Yee Fong Toy Association by May 3rd.
3. We will have staff picking up guests at the airport. Please arrive at LaGuardia Airport (LGA) on August 3rd. There will be very limited pickup from JFK International Airport. Other airports will not be honored.
4. Detail information on Schedule of Events, updates as well as changes will be posted on www.27convention.yeefongtoy.org and sent to chapters when necessary.
5. Since the 1st Yee Family National Convention in 1924, we have had a proud centennial milestone worthy of celebrating this year. We would be very grateful if any chapters have photos, memorabilia, or any ideas to share for a slideshow at the convention.

27th Yee Fung Toy Family National Convention Planning Committee
January 28, 2024